

NEWS CLIPPING - PRESS

CLIENT : CASA DEL RIO

SECTION : ENGLISH EDITION

PUBLICATION : MELAKA HARI INI

PAGE NO : 1-3

DATE : 18-6-2012

FREQUENCY : DAILY

CIRCULATION :

HEADLINE : DRAGON BOAT COMPETITION



Pertandingan Perahu Naga Antarabangsa Melaka 2012

PENYERTAAN TERBESAR

Oleh AZHARYUSDI

BANDA HILIR: Perayaan Perahu Naga Antarabangsa Melaka 2012 sempena Festa Bangsa Melaka 2012 di Dataran Sungai Melaka mendapat penyertaan terbesar apabila 57 pasukan termasuk dari dalam dan luar negara menyertainya.



Antara pasukan luar negara yang menyertai pertandingan yang telah diadakan sejak 28 tahun lalu itu ialah pasukan Singapura dan Indonesia selain tiga pasukan dari Petaling Jaya, empat pasukan dari Pulau Pinang, dan dua pasukan dari Johor.

Seluruh tiga kategori dipertandingkan iaitu terbuka, tertutup dan piala korporat sembilang Hotel Casa Del Rio.

Hadiah bagi Kategori Terbuka RM1,000 (pertama), RM1,000 (kedua), RM500 (ketiga) dan keempat RM400 beserta piala penitgan dan apl. Bagi Kategori Piala Korporat, per-



Mahd Ali menunjukkan sikap 'Gembira' kepada peserta pertandingan.

RM1,000, kedua RM700, ketiga RM500 dan keempat RM400 beserta piala penitgan dan apl.

Bagi Kategori Piala Korporat, per-

nung keempat pertama RM300, kedua RM200 dan ketiga RM100, pengeluar turut menyediakan hadiah penitgan. Inseherihan bernilai RM500. >> [Lihat Muka 2](#)



BERSEMBAH: Antara pasukan yang mengambil bahagian pada pertandingan yang diadakan.



SANDU... Mohd Ali melambai tangan kepada pengujung yang hadir menyaksikan pertandingan



SIKAP PERUBAHAN... Mohd Ali melambai tangan ke dalam Sungai Melaka semasa memulakan pertandingan bersebelahan

>>Dari Muka 2

Majlis perasmian telah diempunkan Ketua Menteri, Datuk Seri Mohd Ali Rustam. Hadir sama, Ketua Pegawai Eksekutif Perbadanan Sungai dan Pantai (PSP), Datuk Baharom Majid; Pengurus Besar Kementerian Pelatcongan Malaysia Melaka, Datuk Lim Chow Beng; Pengerusi Persatuan Pemuda Naga Melaka, Wong Sui Tang serta ramai jawatankuasanya.

Berbagai inisiatif pertandingan berkenaan, Mohd Ali berharap lebih banyak lagi pasukan luar negara akan diundang pada masa akan datang terutamanya mulai tahun 2013. Pesta Sungai Melaka akan dikelusi sebagai Pesta Sungai Antarabangsa Melaka.

Pesta Sungai Melaka 2012 berlangsung selama sebulan mulai 1 hingga 30 Jun ini menyediakan 114 acara dan acara ini menjangki saiz tetap pada setiap kali Pesta Sungai Melaka diadakan sejak tahun 2007.



Soo Tang menyerahkan bersebelahan kepada Mohd Ali



Pasukan Putrajaya bergambar bersebelahan bersama Mohd Ali



Pasukan MML mengahantar jemputan rasmi pada pertandingan tersebut



CCRA...Pasukan Batang Tiga turut bergambar bersama Mohd Ali